
OR.0002.07.2024.BNG 

 PROTOKÓŁ Nr III/24  

 z sesji Rady Gminy Narewka,  

która odbyła się w dniu 28 czerwca 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka   

(Rozpoczęcie obrad: godz 11:00:00 - 13:32:52) 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 

Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy P. Nieścieruk. 

Liczba radnych uczestniczących w sesji: 14. Lista obecności radnych uczestniczących  

w sesji (nieobecna W. Bondaruk ) w załączeniu do protokołu. (Załącznik nr 1). 

Obrady III sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady  

– p. P. Nieścieruk, który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. Następnie poinformował 

obecnych, że obrady są transmitowane i nagrywane, a nagranie dostępne jest na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej gminy Narewka. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że sesja 

zwołana została na wniosek wójta i na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach 

udział bierze 14 radnych, co stanowi ilość, przy której Rada Gminy może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad, do 

którego nie wniesiono uwag, tj.  

 

1.       Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy Narewka. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między I, a III sesją Rady 

Gminy. 

4. Stan Puszczy Białowieskiej.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy. 

6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Narewka.  

7. Działalność GOK i świetlic samorządowych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między sesjami 

interpelacji i zapytań. 

9. Raport o stanie gminy Narewka w 2023 roku. 

9.1. Przedstawienie Raportu; 

9.2. Debata; 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum 

zaufania.  

 

10.  Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok i sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu gminy za 2023 rok: 

10.1.   Przedstawienie sprawozdań; 

10.2.   Zapoznanie się z Opinią i Stanowiskiem Komisji Rewizyjnej oraz Opinią RIO; 



10.3. Dyskusja, 

10.4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

              wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu.  

10.5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

11.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu.  

12.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2024.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 

- 2034. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Seniora w Lewkowie Starym. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych 

lub wspomaganych. 

18.  Wolne wnioski. 

19.  Odpowiedzi na wolne wnioski.  

20.  Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy Narewka. 

 

 Do punktu 3 – go. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między I, a 

III sesją Rady Gminy. (Minuta 00:08:20 – 00:18:17) 

 

 Wójt Gminy zabierając głos przedstawił nowo wybranych sołtysów w gminie 

Narewka i pogratulował wyboru na kadencję 2024 - 2029. Następnie przedstawił 

sprawozdanie z działalności w okresie pomiędzy I, a III sesją Rady gminy Narewka. (W 

załączeniu) 
 

 Do punktu 4 - go. Stan Puszczy Białowieskiej. (Minuta 00:18:18 – 00:54:40) 

 

 W tym punkcie głos zabierali: 

 Pani Olimpia Pabian – Dyrektor Białowieskiego Parku Narodowego, zabierając głos 

odniosła się do opracowywanego Planu zarządzania Obiektem Światowego Dziedzictwa 

Białowieża Forest i Planu Urządzania Lasu, jednocześnie zwracając się z apelem o wzięcie 

udziału w konsultacjach, które odbędą się najprawdopodobniej we wrześniu lub październiku 

br. Następnie omówiła temat strefowania w Puszczy Białowieskiej, wyjaśniając, że najwięcej 

dyskusji dotyczy strefy IV dotyczącej obecnego jej zamknięcia, a co się z tym wiąże 

odrodzeniem turystyki. Następnie w dyskusji udział wzięli K. Miszczuk, P. Jakimiuk, A. 

Charkiewicz, F. Borkowska, zgłaszając wnioski w sprawie konsultacji, a także żubrów na 

terenie gminy.   

 Pan Jarosław Stocki – Nadleśniczy Nadleśnictwa Browsk w Gruszkach, zabierając głos 

wyjaśnił, że Nadleśnictwo działa na podstawie Planu Urządzania Lasu i wynikających z niego 

działań ochronnych w PB. Podkreślił, że obecnie nie ma możliwości pozyskania drewna, 

które dostępne jest w sąsiednich nadleśnictwach. Następnie odniósł się do tematu lasów 

prywatnych i możliwości pozyskania z nich drewna, a także możliwości korzystania z dróg 

podczas modernizacji drogi wojewódzkiej nr 687. Dodatkowo wyjaśnił, że możliwe będzie 



pozyskanie drewna z wycinki drzew podczas przebudowy drogi wojewódzkiej nr 687 

Zwodzieckie – Juszkowy Gród - I etap.  

 Wójt Gminy J. Gołubowski zabierając głos podziękował za dotychczasową 

współpracę.  

 

         Do punktu 5-go. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie gminy. (Minuta 00:54:41 – 01:25:30) 

 

 W tym punkcie głos zabierali: 

 ppłk A. Jarosz – Komendant Placówki Straży Granicznej w Narewce, który zabierając 

głos odniósł się do tematu wprowadzonej strefy buforowej na terenie gminy i gmin 

sąsiednich, próby nielegalnych przekroczeń granicy oraz ich ilości na terenie gmin 

przygranicznych z Białorusią. Wójt Gminy zabierając głos podziękował za dotychczasową 

współpracę z funkcjonariuszami Straży Granicznej w Narewce.  

 Podinspektor Daniel Urbański - Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej Policji w Hajnówce, zabierając głos odniósł się do stanu bezpieczeństwa na 

terenie gminy, przedstawił dane statystyczne dotyczące zdarzeń, wykroczeń i działań 

prewencyjnych na terenie gminy. Omówił także temat tzw. mapy zagrożeń dostępnej dla 

mieszkańców. K. Miszczuk radna zgłosiła przekraczanie prędkości przez pojazdy wojskowe 

w terenie zabudowanym. Przedstawiciel Policji wyjaśnił temat, informując o prowadzonych 

działaniach tzw. prewencyjnych, tj. spotkaniach (odprawach) z przedstawicielami różnych 

instytucji w sprawie aktualnej sytuacji na terenie powiatu. W uzupełnieniu tego tematu głos 

zabrała Dyrektor BPN p. O. Pabian, a także Komendant SG w Narewce p. A. Jarosz.  

  

           Do punktu 6-go. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy 

Narewka. (Minuta 01:25:31 – 01:25:55) 

 

 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Informacja o stanie… była przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia komisji, do której nie wniesiono uwag. Wobec braku zapytań 

poinformował, że radni zapoznali się z przedstawioną informacją. (W załączeniu) 

 

 Do punktu 7-go. Działalność GOK i świetlic samorządowych. (Minuta 01:25:56 – 

01:30:00) 

 Pani Patrycja Lewsza – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Narewce przedstawiła 

sprawozdanie z działalności GOK i świetlic samorządowych i wyjaśniła, że sprawozdanie 

było przedmiotem komisji. Wobec  braku pytań Przewodniczący wyjaśnił, że radni zapoznali 

się z przedstawionym sprawozdaniem. (W załączeniu)  

 

 W tym miejscu ogłoszono 5 minut przerwy. 

  

 Po wznowieniu obrad:  

 

  Do punktu 8-go. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między 

sesjami interpelacji i zapytań. (Minuta 01:41:31 – 01:42:00) 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesyjnym nie wpłynęły 

interpelacje ani zapytania.  

 

 Du punktu 9 - go. Raport o stanie gminy Narewka w 2023 roku. (Minuta 01:42:01 – 



1:39:00) 

  9.1. Przedstawienie Raportu; 

 

 Wójt Gminy J. Gołubowski zabierając głos przedstawił informacje o stanie gminy 

Narewka w 2023 roku. Ustosunkował się do stanu dochodów i wydatków gminy, a także 

stanu zadłużenia gminy i środków finansowych na realizację poszczególnych inwestycji.  

 

  9.2. Debata; 

 

 Przewodniczący Rady wyjaśnił zasady zabierania głosu przez mieszkańców w sprawie 

raportu o stanie gminy na podstawie ustawy o samorządzie gminnym. Wyjaśnił, że nie 

wpłynął żaden wniosek od mieszkańców, a następnie otworzył dyskusję radnych, w której nie 

zabierano głosu.  

                       9.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum 

zaufania.  

 Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum zaufania, a następnie poddał pod 

głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Narewka wotum zaufania (Załącznik Nr 2) 

 

 Do punktu 10-go. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok  

i sprawozdania finansowego z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. (Minuta 1:48:36 – 

1:58:53) 

 

 10.1. Przedstawienie sprawozdań. 
 

 Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu i 

sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu przyjęte Zarządzeniem nr 532/2024 Wójta 

Gminy Narewka w sprawie informacji z wykonania budżetu gminy za 2023 rok oraz 

Zarządzeniem nr 534/2024 Wójta Gminy Narewka w sprawie przedstawienia informacji o 

przebiegu wykonania budżetu za 2023 rok i informacji o stanie mienia Gminy. Jednocześnie 

przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok. (W załączeniu) 
 

 10.2. Zapoznanie się z Opinią i Stanowiskiem Komisji Rewizyjnej oraz Opinią RIO; 



  

 Przewodniczący Rady zabierając głos wyjaśnił, że sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2023 rok były przedmiotem obrad poszczególnych komisji, które jednogłośnie 

zaopiniowały przedstawione sprawozdania. W tym miejscu udzielił głosu p. S. Sadowskiemu 

– Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który przedstawił Stanowisko i Opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia 29 maja 2024 r. zawierające pozytywną opinię w sprawie wykonania 

budżetu za 2023 rok. Jednocześnie poinformował, że Komisja Rewizyjna wystąpiła do 

Przewodniczącego Rady z wnioskiem o zaopiniowanie wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną Uchwałę RIO z 

dnia 7 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Gminy Narewka wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2023 rok.  

 

 10.3. Dyskusja. 

 

 Dyskusji nie podejmowano. 

 

 10.4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
 

 Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu (Załącznik Nr 3). 

 

 10.5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

 Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 



 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy (Załącznik Nr 4). 

 W tym miejscu Wójt Gminy podziękował za udzielone zaufanie, a następnie 

zobowiązał się do podejmowania działań dla dobra gminy Narewka.  

 

  Do punktu 11 - go. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Hajnowskiemu. (Minuta 1:58:54 – 2:02:00) 
 

  Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu, wyjaśniając, że projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania realizacji zadania inwestycyjnego drogi powiatowej nr 1637B od m. 

Michnówka do drogi nr 1635B na odcinku 980 metrów w kwocie 75 000,- zł.  
 

Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu (Załącznik Nr 5). 
  

 Do punktu 12-go. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Hajnowskiemu. (Minuta 2:02:01 – 2:05:10) 
 

  Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu, wyjaśniając, że projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania realizacji zadania inwestycyjnego w kwocie 19 208,- zł, w ramach którego 

zostanie wykonana modernizacja odcinka drogi powiatowej nr 1643B w m.Słobódka, odcinka 

drogi powiatowej nr 1639B Podlewkowie-Ochrymy, odcinka drogi powiatowej nr 1642B 

DW687 – Skupowo.  
 

Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 



Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Hajnowskiemu (Załącznik Nr 6). 
 

               Do punktu 13-go. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narewka 

na rok 2024. (Minuta 2:05:11 – 2:09:32)  

 Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Narewka na rok 2024. Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad 

odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2024, a 

następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 
 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Narewka na rok 2024 (Załącznik Nr 7). 
 

 Do punktu 14-go. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024 - 2034. (Minuta 2:09:33 – 2:12:10) 

 Skarbnik Gminy B. Masalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 - 2034. Wobec braku dyskusji, Przewodniczący 

obrad odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024 - 2034, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 

 

Za (13) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz,  

Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (1) Miszczuk Klaudia, 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 



 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2024 - 2034 (Załącznik Nr 8). 
 

 Do punktu 15–go. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Seniora 

w Lewkowie Starym. (Minuta 2:12:11 – 2:14:54) 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce – Elżbieta Potoniec 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu Seniora w Lewkowie Starym. 

Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

utworzenia Klubu Seniora w Lewkowie Starym, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 
 

Za (14) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, 

Miszczuk Klaudia, Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław,  

Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (0) brak 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Seniora 

w Lewkowie Starym (Załącznik Nr 9). 

 

 Do punktu 16–go. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce. (Minuta 2:14:55 – 

2:17:54) 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce – Elżbieta Potoniec 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce. Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad 

odczytał treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce, a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 
 

Za (12) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy,, Drozd Bogusława,  

Drozd Paweł, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz,  

Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław, Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (2) Charkiewicz Aleksander, Miszczuk Klaudia 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce. (Załącznik Nr 10). 
 

 Do punktu 17–go. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych. (Minuta 2:17:55 – 2:21:39) 



 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce – Elżbieta Potoniec 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych 

lub wspomaganych. Wobec braku dyskusji, Przewodniczący obrad odczytał treść projektu 

uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, 

a następnie poddał pod głosowanie.  
 

W oparciu o wyniki głosowania, tj. 
 

Za (13) Bartoszuk Dawid, Borkowska Feliksa, Borowski Jerzy, Charkiewicz 

Aleksander, Drozd Bogusława, Jakimiuk Karol Łukasz, Lasota Mariusz, Miszczuk Klaudia, 

Nieścieruk Paweł, Sadowski Stanisław, Smolski Sławomir, Sopoćko Piotr, Zasim Anna 

Przeciw (0) brak 

Wstrzymuję się (1) Drozd Paweł 

Nieobecny (1) Bondaruk Wioletta 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie ustalenia w zakresie zadań 

własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. (Załącznik Nr 11). 

 

  Do punktu 18 – go. Wolne wnioski.(Minuta 2:21:40 – 2:27:43) 

 

W wolnych wnioskach głos zabierali: 

Radna K. Miszczuk zgłosiła słaby zasięg sygnału sieci PLUS. Kolejno wystąpiła z 

zapytaniem dotyczącym miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu wokół 

Olchówki. 

Radny Sadowski S. zgłosił ustawienie tablic kierunkowych Mostki, Stary Dwór – nr 

13,15,17, ustawienie tablicy ogłoszeń na Słobódce, Nowej Łuce ul. Podleśna. Dodatkowo 

wystąpił z zapytaniem dot. kursu autobusu Nowa Łuka – Eliaszuki - Michałowo w taki 

sposób, aby oczekiwał na mieszkańców. Kolejno wystosował podziękowania za równanie 

dróg gminnych.  

Radna A. Zasim wystąpiła z zapytaniem dotyczącym budowy podjazdu na wózki 

inwalidzkie podczas remontu świetlicy wiejskiej w Siemianówce.  

Sołtys Narewki B. Drozd – zgłosiła równanie drogi ul. Kolejowa - osiedle w Narewce. 

Sołtys Olchówki K. Miszczuk – wystąpiła z zapytaniem dot. budowy wiaty na opał 

przy świetlicy w Olchówce, czy zostanie zrobiony w tym roku podjazd dla 

niepełnosprawnych do świetlicy w Olchówce oraz zapytanie dot. zjazdów z drogi powiatowej 

Olchówka – Leśna – Planta. 
 

 Do punktu 19 – go. Odpowiedzi na wolne wnioski.(Minuta 2:27:44 – 2:32:14) 
  

 Wójt Gminy wyjaśnił: 

 

 Odnośnie wniosków radnej K. Miszczuk wyjaśnił, że pismo w sprawie zwiększenia 

zasięgu zostanie przesłane, odnośnie miejscowego planu… gmina jet przed podpisaniem 

umowy na opracowanie planu. Odnośnie wiaty na opał wyjaśnił, że zostanie wykonana, 

odnośnie podjazdu do świetlicy, wykonany zostanie niezwłocznie po pojawieniu się środków 



zewnętrznych, temat jest otwarty. Odnośnie zjazdów z dróg wyjaśnił, że nie jest przewidziana 

budowa zjazdów. Należy je wykonywać na własny koszt. 

 Odnośnie zgłoszeń radnego S. Sadowskiego tablice kierunkowe są w trakcie realizacji, 

tablice ogłoszeń będą ustawione. Odnośnie kursu autobusu wyjaśnił, że nie ma takiej 

możliwości z uwagi na brak środków finansowych. 

 Odnośnie wniosku sołtys B. Drozd wyjasnił,ze jeżeli jest to gminna droga to zostanie 

niezwłocznie wyrównana. 

 Odnośnie wniosku radnej A. Zasim wyjaśnił, że podjazd zostanie wykonany.  
 

 Do punktu 20-go. Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy Narewka (Minuta 2:32:15 

– 2:32:21) 
 

 Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady P. Nieścieruk zamknął 

obrady III sesji. 
 

 Pełen zapis streszczonych wystąpień w trakcie obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) 

dostępny na jest stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka tj. w zakładce: 

Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 2024-2029/ 

http://bip.ug.narewka.wrotapodlasia.pl/rad_gminy/kadencja-20242029/ 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokołowała: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji  

         

        Przewodniczący Rady: 

         

              Paweł Nieścieruk 

http://bip.ug.narewka.wrotapodlasia.pl/rad_gminy/kadencja-20242029/

